
  
  

 

親愛的小朋友、爸爸、媽媽: 

大家好！新一期的「生日會通訊」又與大家見面了！快樂的時光過得特別快，

轉眼間已經來到今個學年的第四個生日會了，真是讓人不禁慨嘆時光飛逝。 

    本園一直致力推廣幼兒的健康訊息，例如正在推行中的「陽光笑容新一代」家

校護齒活動及「幼營喜動校園」，期望透過不同的記錄活動和獎勵計劃幫助幼兒養

成各種良好的生活習慣。活動推行至今，喜見成效不俗。而接下來，我們於 5月 19

日開始推行「開心『果』月」計劃，在茶點時間內與學童一同品嚐不同種類的水果。

希望藉此活動，為幼兒營造一同進食水果的環境，培養他們每天吃水果的習慣，並

讓他們知道水果對身體健康是有很多的益處。 

為提升幼兒對「開心『果』月」計劃的關注，是次四、五及六月份的生日會將

配合「開心『果』月」舉行主題為「水果樂 FUN FUN」。為使活動更具氣氛，我

們鼓勵幼兒可於當天穿著水果造型的服飾回校參與活動，相信到時候定會看到很多

色彩繽紛的水果服飾造型呢！  

   

 

以下是有關四月、五月及六月份生日會的特別注意事項 

     主題: 水果樂 FUN FUN 

      日期：2024年 5月 31日（星期五） 

      時間：上/下課時間照常不變 

      服飾：水果造型服飾或輕便服裝(水果圖案) 

      其他:攜帶多用途活動袋(內放濕毛巾盒、水樽、食物盒、學生証和體溫卡套) 

(無需穿著校服及攜帶書包) 



  
 

Hello everyone! Our “Birthday Newsletter” is here once again! There’s a saying that 

time flies by quickly when you’re having fun, now we can see that it’s true as we’re 

already at our 4th birthday party of the school year.  

The school has always been committed to promoting health awareness through 

various channels such as “Little Healthy Fighter Award Scheme” and the ongoing 

“Home-school Oral Care Activity” in hopes to help children develop good living habits 

through that of recording down their milestones and reward programs. It has been 

almost a month since the activity was launched and the results have been well received. 

On 19th May, we will be launching “Joyful Fruit Month”, where children will be able to 

try out various fruits during snack time throughout the month. We hope that this 

activity can create an environment for children to enjoy fruits, cultivate their habit of 

eating fruits every day and to teach them the many benefits fruits have for our health.  

In order to raise children’s awareness of “Joyful Fruit Month”, April, May and June’s 

birthday party will carry the theme of “FUN FUN Fruitful Days”. To create a more 

enthusiastic atmosphere, we highly encourage children to wear fruit-shaped costumes 

to participate in the activities on that day. We hope to see many colourful fruit 

costumes!  

 

Following are the points to be noted regarding the Birthday Party (April, May, June) 

Theme: FUN FUN Fruitful Days  

Date: 31st May 2024 (Friday) 

Time: School hours will remain as usual 

Clothing: Fruit-shaped costume or casual clothing 

Others: Bring along the plastic tote bag (pink bag), water bottle, student card and  

temperature card 

(Students need not wear their school uniforms and bring their school bags) 


